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Fra:
Sendt:
Til:
Emne:

Benjamin Stephen Hicks <Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no>

10. desember 2015 10:03

Jette Meyer
SV: Avslag på søknad om dispensasjon for oppføring av uthus - Gbnr

238/26 Eknes indre

Jette Meyer,

Det er politikarane i kommunen (plan- og miljøutvalet) som har avslått søknaden din.

Kommunen kjenner til moglege konsekvensar av vedtaket.

Saka er endeleg handsama i kommunen.

Med helsing,

Benjamin Hicks
Lindås kommune
rådgjevar

Fra: Jette Meyer <jette@bryggenkunstskole.no>

Sendt: 9. desember 2015 13:46

Til:Benjamin Stephen Hicks

Kopi:  Elisabeth Rakner; Kristin Schubeler Nielsen; Siril Therese Sylta

Emne: SV: Avslag på søknad om dispensasjon for oppføring av uthus - Gbnr 238/26 Eknes indre

Hei!

Takk for avslagene, som dessverre ikke overrasker. Men heldigvis er jeg en person som velger å håpe.

Har administrasjonen vurdert det folgende?: Konsekvensen er mest sannsynlig at 2 mål areal gror igjen. Skulle det

ikke være bedre å legge til rette for at området kan bli en naturperle? Og jeg ønsker allmennheten velkommen.

Det er for øvrig trist stadig å bli møtt med Lindås Kommunes logo: DER DRAUMAR BLIR RØYNDOM.

Viser til side 2 i sakspapirene: «Det er pr dags dato (18.11.15) ikkje gjennomfort lovpålagt varsling av naboar, men

tiltakshavar er gjort merksam på at tiltaket må nabovarslast».

Fristen for nabovarsling var 11. november. 10. november sendte jeg skriftlig søknad om utsettelse for

nabovarslingen. I tillegg snakket jeg samme dag med daværende saksbehandler Kristin Nilsen om at jeg trengte noe

utsettelse. Hun lovet å informere videre til Siril Sylta.

Selv om det videre i neste setning skrives «Administrasjon finn at saka er likevel tilstrekkelig opplyst for å kunne

handsame søknaden», er det ugildt å Iese og oppleve at kontakten fra søker til system ikke ivaretas tilfredsstillende

for soker.

Det er også meget spesielt at det først like oppunder behandlingsfristen på 12 uker kommer melding om at saken

må nabovarsles. Jeg burde selvsagt ha tenkt på det ved innsending av søknaden, men sånn ble det dessverre ikke.
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Kristin Nilsen opplyste at søknadens behandling politisk måtte utsettes til over nyttår pga forsinket innsending av
nabovarselet og det er helt i orden fra min side.

Kan du opplyse når saken min vil bli behandlet politisk?

Nabovarsel til Jorun Borge ble sendt rekommandert 12. november. Foreligger det protest fra henne?

Vennlig hilsen Henriette Johanne (Jette) Meyer

Fra:  Benjamin Stephen Hicks [mailto:Benjamin.Hicks@lindas.kommune.no]
Sendt: 7. desember 2015 16:14
Til: jette@bryggenkunstskole.no
Emne: Avslag på søknad om dispensasjon for oppføring av uthus - Gbnr 238/26 Eknes indre

Se vedlagte saksdokumenter.
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